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Kedves Ilija,

A világgazdaságban lezajló folyamatok új elvárást támasztottak az ország költségvetésére és 
egyben a Magyar BMX Cross-Triál Szövetség számára.

Jól  lehet  több  érvényes  szponzori  szerződéssel  is  rendelkeztünk  az  Európa  Bajnokság 
támogatását  illetően,  mégis  a  válságra  való  hivatkozással  szinte  valamennyi  támogató 
sajnálatos módon visszalépet. A költségvetési támogatásokat teljes mértékben megvonták.

A soproni BMX pálya gyakorlatilag 80%ban alkalmas lenne a futam lebonyolítására, ráadásul 
Magyar Televízió is írásban adta szándékát a verseny közvetítését illetően, mégis a jelentős 
anyagi hiányosságokra való tekintettel a Szövetség elnöksége a soproni klubbal együtt úgy 
döntött, hogy az Európa Bajnokság rendezésétől a fenti okok miatt visszalép.

A meghozott döntés nagyon érzékenyen érinti a magyar BMX cross társadalmat, egyben a 
Szövetség elnökségét is. 

Tisztelettel  kérjük,  hogy döntésünkről  szíveskedjék  tájékoztatni  az  érintetteket,  s  elnézést 
kérünk a kellemetlenségekért, de azt gondoljuk sportszerűbb az igazságot és a valós okokat 
feltárni, mint sem egy felelőtlen döntés miatt veszélybe sodorni több érintettet. 

Üdvözlettel,
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